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Type møte;                 Styremøte nr 6 MRGTK, 
Dato;                          13.02.2020 
Tid;                             Kl 20.00 – 22.20 
Sted;                           Via Teams 
Til stede;                     Gill Johannessen, Kristin Wangensteen, Bjørn Roppen,            

          Christina Indset. 
Ikke tilstede;  Nina Garshol 
Referent: Kristin Wangensteen 

             

  

Orienteringssaker; 
  
Sak 1/6/19/20 – Gjennomgang av forrige referat fra styremøte nr 5.  

- ingen kommentar  

  
Sak 2/6/19/20 – Økonomi 

- det er utfordringer i fht med IRK. Det er uoversiktlig, med mye rot. Det arbeides knallhardt for å 
få dette på plass. Gill deltar på fagdag med IRK via Teams 16.01.2020 

- Budsjett for 2020 har en negativ differanse på - 208.667 kr. Dette ble bestemt på tinget i mars 
2019, ved at en skal tappe egenkapitalen til MRGTK ifht å gi tilskudd. 

- tilskuddet vi fikk i år fra Idrettskretsen var i år på 9.000 kr, kontra budsjettert med 35.000 kr. 
Det er her viktig at vi ser nøye på hva det blir gitt tilskudd på, og legge aktivitet ifht det. Bl.a får 
vi VO-middler ifht gjennomførte kurs.. 

  
Sak 3/6/19/20 – Tilskudd Landsfinalen i RG og Norgesfinalen for TK og TM  

- Kretsen gir 1.400 kr i støtte til representasjon i Norgesfinalen TK og ™, og Landsfinalen i RG. I 
fht Landsfinalen i RG gir vi tilskudd til junior og senior gymnastene og ikke til rekruttene. Dette 
fordi de deltar i en åpen konkurranse, mens junior og senior gymnastene deltar fordi de er 
kvalifiserte pga resultater de har fått ifht deltakelse i de nasjonale konkurransene våren 2019. 
 

- Styret ønsker at fra 2020 vil vi at regelen skal være, er at  RG-utvalget/Teknisk utvalg, må 
bestemme før Landsfinalen i RG og Norgesfinalen for Turn Kvinner og Turn Menn om hvem 
som skal være treneren og dommer fra Møre og Romsdal som kretsen dekker dennes 
kostnader for reise - opphold - mat, via elektronisk reiseregning 

- Så må dette vedtaket sendes inn, i god tid, til kretsstyret som da vil foreta det formelle 
vedtaket, på hvilke trenere som får dekt sine kostnader til reise - opphold - og mat,  i forkant 
av konkurransene 

-  
  
Sak 4/6/19/20 – Gjennomgang av kurs – status; 

- 14 - 16.02 og 27 - 29.03 er det planlagt Trener 1 kurs i Ulsteinvik hos IL Hødd, Turn 
- 21 - 22.02 er det planlagt Kretsdommerkurs i RG i Ålesund hos Aalesunds Turnforening 
- 14 - 15.03 er det planlagt Sikkringskurs 1 for trampett i Molde hos Molde Turnfrening 

 
Ellers er det planlagt Gymleik kurs i Ørsta, men her mangler vi trenerutvikler/kurslærer. 
Problemet er at vi ikke har trenerutviklere/kurslærere her i Møre & Romsdal. Derfor er det 
vanskligere å få tak i trenerutviklere, enn om hadde hatt egne trenerutviklere. 
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Sak 5/6/19/20 – Fylkestilskudd 2019, aktivitetsmidler, 
Vi fikk i år 9.000 kr i fylkestilskudd 2019 fra Idrettskretsen, mot at vi hadde budsjettert med  
35.000 kr.  
Vi må bli flinkere til å legge opp aktiviteter som genererer tilskudd fra Idrettskretsen, og innarbeide de 
i vår langtidsplan. 
 
Dette må bli arbeidet på et eget arbeidsmøte, hvor vi tar for oss langtidsplanen og innhold på 
Lagsmøter slik at aktiviteter stemmer overens med de punkt fra aktivitetsmidlene fra Idrettskretsen. 
 
 
Sak 6/6/19/20 – Informasjon fra kretskontoret 
Her fortalt Gill om at Fylkestilskuddet var veldig mye lavere enn det vi tidligere har fått, bare  
9.000 kr mot (besjedent) budsjettert 35.000 kr.  Hun ba oss om at vi måtte være flinkere til å følge 
“tilskudds kravene” til aktivitesmiddlene. 
 
 
 Sak 7/6/19/20 – Informasjon fra RG-utvalget,  
RG i Møre og Romsdal har inngått et samarbeide med RG i Trøndelag om at vi skal samkjøre RG-
konkurransene vår, utenom KM som vil bli arrangert hver for seg. 
 
 
  
Sak 8/6/19/20 – Informasjon om,”Ny organisasjonsstruktur NGTF”, Vedlegg 
”Teams møte” med President, Torgeir Røinås Pedersen og Generalsekretær, Øistein Leren, sammen 
med kretsledere. 
  

- NGTF ønsker at vår organisasjon skal være en matrise, hvor effektivisering ifht å bruke 
ressurser og kunnskap best mulig. Dette gjør at det vil bli en liten økning i antall ansatte, men 
service nivået skal bli bedre. 

- NGTF ønsker å bruke dagens ressurser på nye måter, stort sett alt blir omstrukturert. 
- En må bygge organisasjonen på best mulig måte ut i fra hvordan en kan yte tjenester på best 

mulig måte for våre medlemmer. 
 

Beslutningssaker; 

  

Sak 1/6/19/20 – Årsrapporter 2019, Status 
Vedtak;Følgende ferdigstiller årsrapportene for 2019 innen 30.01.2020 
 
Turn Kvinner                                          - Skrives av; Christina/Kari regionsansvarlig 
Turn Menn                                                    - Skrives av; Bjørn/ Cosmin 
Rytmisk Gymnastikk                                     - Skrives av; Kristin/Synnøve Hunnes 
Troppsgymnastikk                                         - Skrives av; Kristin, spør MTF/Elnesvågen TF 
Bredde/barn/ungdom/voksne             -          - Skrives av; spør Linn Urke Hareid IL NG spør 
Utdanning/økonomi/aktivitetstall                    - Skrives av; Gill 
Styrets rapport                                                - Skrives av; Kristin 
  

  

Sak 2/6/19/20 – Søknader om tilskudd  
Gill har sendt ut tilskuddsbrev til de lag og foreninger som søkte om tilskudd, men ikke alle 
oppfylte kriteriene for å få tilskudd. 
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Vedtak; 8 lag/foreninger har søkt om tilskudd, 6 fikk tilskudd 2 fikk avslag pga at kriteriene 
ikke var oppfylt 
  
  

Sak 3/6/19/20 Brev fra Marion Dangel i fht trenerlønn, kretslag, kretsdrakter/klær, 

Saken ble diskutert og vi kom frem til at vi skulle sende Marion Dangel et brev. 

Vedtak; Kristin sender Marion Dangel, der vårt svar blir forklart.  

Pr i dag har ikke kretsen økonomi eller strurktur for å kunne støtte Marion Dangels ønsker. De må vi 

ev. ta på et Ting da det er omfattende endringer. 

  

 
 Sak 4/6/19/20 Heder og ære – Fra sak; Sak 4/5/19 fra styremøte nr 5, Vedlegg 

Det er svært lenge siden det er gitt noe heder og ære i kretsen.  
Burde vi ha oppnevnt noen som kunne se spesielt på dette? Tenker at barnekretsturnstevne 
(BKTS) er en fin anledning til å dele ut heder og ære. 
 
Vedtak ; Vi skal sende et brev til alle våre lag og foreninger, med spørsmål om de har noen innen sin 

organisasjon som vi kan gi “Heder og Ære til”. Vi tenker at BKTS kan være et fint sted til å overrekke 

“Heder og Ære”.  Kristin skriver brev, Gill sender det ut til våre lag og foreninger. 

 

Frist for svar er 15.03.2020 

  
Sak 6/6/19/20 Deltakelse på Idrettskretsens ting 25.04.20, 
Idrettskretsen ting er lagt til samme dato som NGTF sitt forbundsting er. Vi lurer på hvem vi 
kan sende på IK ting, da det er et krav fra IK at det er kun de som møter på tinget deres som 
kan søke om tilskudd. 
 
Vedtak; Kristin tar kontakt med Geir Moholt hos IK og får klarlagt spørsmålene våre. 

 

Oppfølgingssaker; 
  

Sak 1/6/19/20 – Oppfølging av tidligere sak fra sak 9/3/19,  

Etterlyser oppfølging av vedtak. 
Det er bedt om anbefaling fra forbundsstyret v/ Toril Aas Sundby i møtet . Referat fra arbeid 
med konsekvensanalyse fra lagsmøte i 2018 ble lagt til grunn for videre utredning. 

● Kristin la frem all dokumentasjon i fht saken fra tinget, som munnet ut i dette vedtaket; 
 

 Vedtak; Styremedlemmen går gjennom vedlagt materiale, og lager en egen konsekvensanalyse.   
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Sak 2/6/19/20 Fra sak -Sak 1/5/19 – rapporteringsskjema for BKTS og VKTS  
Siden vi på Tinget 2019 vedtok at stevneavgiften på kretsturnstevner ble tatt vekk, må vi lage 
nye rapporteringsrutiner.  Hva gjør vi her?  
 
Vedtak; Gill sender oss de rapporter som foreligger pr d.d. Så kan de brukes som mal for nye 
rapporter der vi bl.a ønsker å vite; 

- Antall deltakere,  
- Økonomi,  
- Aktivitet 

  

Sak 2/6/19/20 – Eventuelt 
Her tok Bjørn opp at det er kresj mellom flere arrangement /konkurranser, og at dette er 
uheldig ! 
Gill informerte da at en del av grunnen til at dette skjer er at NGTF kommer for sent ut med 
sin terminliste, slik at kretsene har ofte planlagt sin arrangementer fø NGTF kommer med 
sine. Dette er svært uheldig, og er blitt tatt opp med forbundet flere ganger. 
 
 
Styremøtet sluttet kl 22.20. 

- takk for et fint møte :-) 
  
 


